
有限合夥基金指明表格  (印文本 /唯讀光碟 ) 價目表  

Price List of Specified Forms for Limited Partnership Fund (Hard Copies / CD-ROM) 

A. 《有限合夥基金條例》(第 637章) 下使用的表格

For use under the Limited Partnership Fund Ordinance (Cap. 637)

(I) 交付公司註冊處所用的指明表格

Specified Forms for delivery to the Companies Registry

表格編號 

Form Number 

表格的描述 

Description of Form 

單價 (港元) 

Unit Price (HK$) 

地址、紀錄的保存地點及投資範圍   Address, Location of Records and Investment Scope 

1. LPF4A 

有限合夥基金地址、紀錄的保存地點及投資範圍的更改通知 

Notification of Change in Address, Location of Records and Investment Scope of 

Limited Partnership Fund 

4 

周年申報表 Annual Return 

2. LPF5 
有限合夥基金周年申報表 

Annual Return of Limited Partnership Fund 
4 

更改名稱   Change of Name 

3. LPF3 
更改有限合夥基金名稱通知 

Notification of Change of Name of Limited Partnership Fund 
4 

4. LPF6 
法院命令禁制有限合夥基金使用名稱通知書 

Notice of Court Order Restraining a Limited Partnership Fund from Use of Name 
4 

撤銷及解散 Deregistration and Dissolution 

5. LPF7 
有限合夥基金撤銷註冊申請書 

Application for Deregistration of Limited Partnership Fund 
4 

解散   Dissolution 

6. LPF8 
有限合夥基金解散通知 

Notification of Dissolution of Limited Partnership Fund 
4 

普通合夥人、獲授權代表、投資經理及負責人   

General Partner, Authorized Representative, Investment Manager and Responsible Person 

7. LPF4B 

有限合夥基金普通合夥人、獲授權代表、投資經理及負責人詳情更改通知 

Notification of Change in Particulars of General Partner, Authorized Representative, 

Investment Manager and Responsible Person of Limited Partnership Fund  

4 

8. LPF4C 

有限合夥基金普通合夥人、獲授權代表、投資經理及負責人更改通知 

Notification of Change of General Partner, Authorized Representative, Investment 

Manager and Responsible Person of Limited Partnership Fund 

7 

9. LPF9 

有限合夥基金獲授權代表辭任通知 

Notification of Resignation of Authorized Representative of Limited Partnership 

Fund 

4 

註冊   Registration 

10. LPF1 
有限合夥基金註冊申請書 

Application for Registration of Limited Partnership Fund 
7 



表格編號 

Form Number 

表格的描述 

Description of Form 

單價 (港元) 

Unit Price (HK$) 

11. LPF2 
將指明基金註冊為有限合夥基金的申請書 

Application for Registration of a Specified Fund as a Limited Partnership Fund 
7 

12. LPF10 

將非香港基金註冊為有限合夥基金的申請書 

Application for Registration of a Non-Hong Kong Fund as a Limited Partnership 

Fund 

7 

B. 唯讀光碟 CD-ROM

光碟內容 

Contents of CD-ROM 

單價 (港元) 

Unit Price (HK$) 

光碟載有全套公司註冊處處長指明格式的有限合夥基金的表格。 

表格以MS Word格式及可輸入資料的 Adobe pdf格式製備。 

The CD-ROM contains a full set of the forms of limited partnership funds specified by the Registrar of 

Companies. 

The forms are prepared in MS Word format and Adobe fillable pdf format. 

30 


